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Motion 7 

Branschdagar/Förbundsråd  
 
Inlämnad av: 
Kristina Frödin och Dobrilo Lazarevic 

Förening: 
Ledarna inom Skogs- och Träindustrin 

 
Bakgrund: 
Vi var med på Branschdag/Förbundsråd i år och var helnöjda. Det är ett ypperligt tillfälle att 
träffa och utbyta erfarenheter med de andra föreningarna och att även få insikt i 
Förbundsstyrelsens arbete. 

Jag/vi tycker därför att Ledarna ska: 
Införa de här dagarna en gång per år för att få bättre insikt i helheten samt bättre förståelse 
för varandras arbete. 

Jag/vi yrkar att kongressen beslutar: 
Att det blir en årlig återkommande träff. 
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Motionssvar motion 7 - Branschdagar/Förbundsråd 
Förbundsstyrelsens yttrande 
 

Motionärerna pekar på betydelsen av att representanter från branschföreningarna och 
förbundsstyrelsen ges möjlighet att träffas och utbyta erfarenheter. Vidare säger de att de 
anser att förra årets branschdag och förbundsråd var mycket uppskattade möten. 

Förbundsstyrelsen instämmer i att det är viktigt att hitta bra former för möten mellan 
branschföreningar sinsemellan och mellan branschföreningar och förbundsstyrelsen. Varje 
tillfälle utvärderas och det sker även en kontinuerlig dialog med branschföreningar, de ligger 
sedan till grund för vilka former av möten som inplaneras framöver. I den planeringen ska 
branschföreningarna ges inflytande. 

 

 

Förbundsstyrelsen föreslår att kongressen beslutar 
 

att motionen anses vara besvarad 
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